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  Proszę o informację, w jaki sposób Gmina nadzoruje poprawność złożonych deklaracji za odpady 

komunalne w zakresie poprawnego doboru wielkości pojemników. 

Chodzi o to , czy są przeprowadzane choćby wyrywkowe kontrole w zakresie, czy zadeklarowana 

wielkość pojemnika jest adekwatna do rzeczywistych potrzeb. 

Osobiście stwierdzam, że np. przy wielu sklepach czy też lokalach usługowych nie ustawiono 

pojemników na odpady, bądź jeśli są, nie zawsze ilość wytwarzanych odpadów  jest w stanie  w 

nich się pomieścić. 

I co się dzieje? Oczywiście podrzucane są do pojemników zabudowy wielorodzinnej. 

Zauważalnym zjawiskiem np. na osiedlu „Aleksandrówka” jest fakt braku przy wielu pawilonach 

handlowych pojemników, a odpady choćby resztki jedzenia czy półproduktów spożywczych np. 

fast-foodowych czy zielonych typu  kwiaty  i świerk można dość często odnaleźć w pojemnikach 

ustawionych dla mieszkańców zabudowy wielorodzinnej. 
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